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Liviu Dragnea: Am tot sperat ca ANAF sa controleze toate firmele. Merg ca

pisicutii la multinationale, daca merg

Liderul PSD Liviu Dragnea îi cere ministrului de Finante Eugen Teodorovici sa faca o analiza clara cu

privire la Agentia Nationala de Administrare Fiscala, spunând ca institutia trateaza companiile românesti

ca fiind infractoare, în timp ce ocoleste societatile cu capital strain.

"Am tot sperat ca ANAF sa controleze toate firmele, nu numai cu capital românesc. Cele cu capital strain trebuie

sa aiba acelasi tratament, trebuie sa respecte aceleasi legi", a declarat Liviu Dragnea, la Antena 3.

"Merg ca pisicutii la multinationale, daca merg, la ANAF s-au tot schimbat conduceri, ministrul de Finante sa faca

o analiza", a mai spus liderul PSD.

Liderul social democratilor spune ca a discutat situatia de la ANAF si cu presedintele ALDE, Calin Popescuc

Tariceanu.

"Ministrul de Finante sa faca o analiza sa o prezinte în coalitie, nu acceptam, am vorbit si cu domnul Tariceanu, nu

acceptam ca unii de la ANAF sa creada ca firmele românesti sunt infractoare si trebuie lovite", a spus Dragnea.
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